
Zápis č. 1/13 

Jednání osadního výboru Radešov z 18.1.2013 

Přítomni: M.Pohlová, J.Krtička, M.Seidlová 

Projednávané body: 

 11.1. proběhla na Bezděkově v pohostinství U Vojtěchů výroční schůze SDH Radešov. 

 Díky za dosavadní zimní údržbu. Bylo by však vhodné, aby byl v případě zvýšeného 
výskytu náledí proveden posyp po celé trase do Radešova a také v obci. Hrozí 
nebezpečí úrazu. 

 Žádáme o opravu blikající lampy R6 (za zatáčkou mezi Pápaiovými a Plnými). 

 V loňském roce jsme se jménem rodiny Pápaiových ptali, v jakém stavu je údržba 
modřínů, které rostou v blízkosti jejich domu. Dochází k znečišťování žlabových svodů 
a hrozí nebezpečí poškození střešní krytiny. Navíc kořeny těchto stromů deformují 
asfaltový povrch vozovky. 

O víkendu jsme se dozvěděli, že v pátek 18.1. bylo Pápaiovým oznámeno (někým od 
p.Binara), že v pondělí 21.1. dojte ke kácení modřínů. Bohužel nevíme kterých, a jestli se 
nebude jednat o polovičatou práci. Navíc některé stromy stačí pouze prořezat. Rádi bychom 
o takovýchto rozhodnutích věděli bližší informace. Navíc je u těchto stromů uskladněno 
palivové dřevo a doba na úklid a na přípravu ke kácení byla v tomto případě dost krátká. 

Za osadní výbor zapsal Jan Krtička 


